
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 30/7/2024

Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου
Τομέα Αθηνών

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών

ΘΕΜΑ: «Επαναλειτουργία σιδηροδρομικής γραμμής Θεσσαλονίκης -
Φλώρινας - Αντιπλημμυρικά έργα στο Αμύνταιο»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως ενημερωθήκαμε και σύμφωνα με δημοσίευμα ηλεκτρονικού τύπου, η πρόσφατη
παρουσία του Υφυπουργού του ΥΠΥΜΕ στον Δήμο Αμυνταίου Φλώρινας
σηματοδότησε εξελίξεις σχετικά με την επαναλειτουργία της σιδηροδρομικής γραμμής
Θεσσαλονίκης - Φλώρινας. Κατά τη συνάντησή του λοιπόν με τοπικούς υπηρεσιακούς
παράγοντες (τοπικής αυτοδιοίκησης και κοινοβουλευτικό), δημοσιοποιήθηκε ότι ετέθη
«…το ζήτημα της παροχής άδειας στον Δήμο (Αμυνταίου) για την κατασκευή έργου
διέλευσης - διάτρησης σιδηροδρομικής γραμμής στο πλαίσιο υλοποίησης νέων
υποδομών αντιπλημμυρικής προστασίας στο Αμύνταιο. Επίσης, συζητήθηκε το θέμα της
επαναλειτουργίας της σιδηροδρομικής γραμμής Θεσσαλονίκης - Φλώρινας για την
οποία,  σύμφωνα με τους αρμόδιους υπηρεσιακούς παράγοντες,  σύντομα θα υπάρξουν
εξελίξεις».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε ποιες είναι οι βλέψεις σας και σε ποιες ενέργειες θα
προβείτε, όσον αφορά τόσο την αντιπλημμυρική προστασία του Αμυνταίου όσο και την
επαναλειτουργία της σιδηροδρομικής γραμμής Θεσσαλονίκης - Φλώρινας;

Ο ερωτών Βουλευτής
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